



# **MØTE I STUDENTPARLAMENTET**

27/11-2019

Onsdag 27. november 2019

Møterom Kaarstad 100

Kl 16.00-19.00

Matsservering kl 16.00

Møtestart kl 16.30

# Studentparlamentmøte 19-20

Møtedato 30.10.19



## Studentparlamentmøte 27.11.19

<b>Sak 00 – 19/20:</b>	<b>Konstituering av Studentparlamentet 2019-20</b> .....	3
<b>Sak 21– 19/20:</b>	<b>Godkjenning av innkalling og sakliste</b> .....	3
<b>Sak 22– 19/20:</b>	<b>Godkjenning av referat frå 30.10.2019</b> .....	5
<b>Sak 23– 19/20:</b>	<b>Orienteringar</b> .....	5
<b>Sak 25 – 19/20:</b>	<b>Underskriftskampanje</b> .....	7
<b>Sak 26 – 19/20:</b>	<b>Korleis kan lokallag bli meir sjølvstendige?</b> .....	8
<b>Sak 27 – 19/20:</b>	.....	6
<b>Sak 28 – 19/20:</b>	.....	6
<b>Sak 29 – 19/20:</b>	.....	6
<b>Sak 30 – 19/20:</b>	.....	7
<b>Eventuelt</b> .....	.....	9
<b>Møtekritikk</b> .....	.....	9

# Studentparlamentmøte 19-20

Møtedato 30.10.19



## Sak 00 – 19/20: Konstituering av Studentparlamentet 2019-20

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Trym Nikolas Rimmen

---

### Namneopprop

Studentparlamentet får oversikt over deltakarar på møtet og fastslår om dei er vedtaksdyktig.

### Val av møteleing

**Forslag til vedtak:** Allan Levy Melby vert vald til ordstyrar. Anna Rosa Rudin vert vald til refrent.

### Val av teljekorps

**Forslag til vedtak:** Mathilde Gaalaas-Berg og Bernt Inge Berge vert valde til teljekorps.

## Sak 21– 19/20: Godkjenning av innkalling og saksliste

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Ordstyrar

---

### Godkjenning av møteinnkalling og saksliste

Eventuelle merknadar eller endringar av sakslista, samt eventuelt-saker vert meldt inn her.

**Forslag til vedtak:** Studentparlamentet godkjenner møteinnkalling og saksliste for fylgjande dagsorden:

# Studentparlamentmøte 19-20

Møtedato 30.10.19

Oppsett av saker, 2 Studentparlamentsmøte, 27.11.2019

## Oppsett av saker til Studentparlamentmøte 27.11.2019

<u>Saksnr.</u>	Sak	Type sak	Sakshandsamar
00	Konstituering av Studentparlamentet	V	Trym
21	Godkjenning av innkalling og dagsorden	V	Ordstyrer
22	Godkjenning av referat	V	Ordstyrer
23	Orienteringar <ul style="list-style-type: none"><li>Fadderrekruttering v/Trym</li><li>NOKUT og <u>Studentuttalelsen</u> til NOKUT v/Mathilde</li><li><u>Studiebarrometeret</u> v/Trym</li><li>Nye satsar v/<u>Paloma</u></li><li>Julebord v/ David</li></ul>	O	
24	Innspel til retningslinjer for standplass og plakatvegg	V	Trym
25	Arbeidsgruppe: Underskriftskampanje for gangfelt mellom HVO og Studentsamskipnaden.	V	David
26	Korleis kan lokallaga bli meir sjølvstendige?	D	<u>Paloma</u>
	Eventuelt		
	Møtekritikk		

# Studentparlamentmøte 19-20

Møtedato 30.10.19



## **Sak 22– 19/20: Godkjenning av referat frå 30.10.2019**

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Ordstyrar

---

Referat blei sende ut på e-post av Studentparlamentet 22.11.2019.

*Vedlegg 1, Referat Studentparlamentsmøte, 30-10-2019.*

**Forslag til vedtak:** Studentparlamentet godkjenner referatet frå sist studentparlamentsmøte, 30. Oktober 2019.

## **Sak 23– 19/20: Orienteringar**

Type sak: Orienteringssak  
Sakshandsamar: Trym Nikolas Rimmen

---

- Fadderrekruttering (Trym)
- NOKUT (Mathilde)
- Studentuttalelsen (Mathilde)
- Studiebarrometeret (Mathilde)
- Nye satsar (Paloma)
- Julebord (David)

# Studentparlamentmøte 19-20

Møtedato 30.10.19



## **Sak 24– 19/20:           Innspel til retningslinjer for standplass og plakatvegg**

Type sak:                   Vedtakssak  
Sakshandsamar:       Trym Nikolas Rimmen

---

### **Forklaring:**

I dag er det Studentparlamentet som tekk i mot og bestemmer kven som får stå på stand og kven som får nytte plakatveggen.

For standplass har vi i dag enkelte retningslinjer, sjå vedlegg 2 for ytterlegare informasjon.

Plakatveggene i BK er også tilgjengeleg for eksterne aktørar. Det er ikkje fastsette rutinar på korleis dette skal driftast men Studentparlamentet bestemmer kva prisen skal vere ved bruke plakatveggen for eksterne aktørar. Det er heller ikkje noko avgrensing på lengde for bruk av plakatveggen.

### **Forslag til vedtak:**

Studentparlamentet kjem med retningslinjer til kva praksis AU skal yte ved dagleg drift for standplass og plakatvegg.

# Studentparlamentmøte 19-20

Møtedato 30.10.19



## Sak 25 – 19/20: Underskriftskampanje

Type sak: Vedtakssak

Sakshandsamar: Rikke Jenny Pettersen og Birk Skaret

---

### Forklaring:

Vi har ca.3000 studentar på campus og alle er i løpet av studietida på studentsamskipnaden av ulike årsaker. Slik det er i dag er ein nøtt til å krysse hovudvegen utan tilrettelagte trafikkreglar. Det gjer krysninga av vegen usikker og farleg da det er uvisst om trafikken vil stoppe for fotgjengar eller ikkje.

Gjennom tillitsvalte har det verte ytra ønskjer om at denne situasjonen vert løyst. Eit mogleg forslag er at ein igangsette ein underskrifts kampanje gjort i regi av studentparlamentet. For å kunne gjennomføre ein slik kampanje bør parlamentet etablere ei arbeidsgruppe og å diskutere formålet med gruppa.

### Forslag til vedtak:

Studentparlamentet setter ned ei arbeidsgruppe bestående av 4 personar til å gjennomføre ein kampanje for overgangsfelt eller overgangsbru over til studentsamskipnaden.

# Studentparlamentmøte 19-20

Møtedato 30.10.19



## Sak 26 – 19/20: Korleis kan lokallag verte meir sjølvstendige?

Type sak:                      Diskusjonssak  
Sakshandsamar:              Paloma Lorenzale Alonso

---

### Forklaring:

Her i Volda har vi mange sjølvstendige studentorganisasjonar og lokallag av nasjonale studentorganisasjonen. Vi ønsker at organisasjonane Volda skal vere stabile og ha gode retningslinjer for kontinuitet.

Eksempel på sak som kan drøftast:

Eit konkret eksempel er lokallaget til ISU. Kvart år bidrar studentparlamentet med organisering av oppstart og val av nytt styre. Når det nasjonale styret til ISU ikkje følger opp eller bidrar til lokallaget i Volda kan det skape utfordringar for lokallaget. Dermed kan det vere nødvendig med sær behandling av organisasjonen. Dog vil det vere vanskeleg for Studentparlamentet å yte sær behandling for lokallaget. Dette går på kostnad av dei som sitter i styret for ISU i Volda. Lite opplæring, usikkerheit og dyrebar tid for organisasjonen er nokre av konsekvensane.

### Forslag til vedtak:

Studentparlamentet (SP) diskuterer korleis SP, HVO og studentsamskipnaden kan samarbeide for å styrke dei lokale studentorganisasjonane.



# Studentparlamentmøte 19-20

Møtedato 30.10.19



## Eventuelt

Type sak: Diskusjonssak  
Sakshandsamar: Trym Nikolas Rimmen

---

## Møtekritikk

Type sak: Unnateke journalføring  
Sakshandsamar: Trym Nikolas Rimmen

---

Etter formell møteslutt tek vi ei runde der Studentparlamentet kan kome med konstruktiv kritikk og tilbakemeldingar til AU når det gjeld korleis møta blir lagt opp, sakspapir, agenda og gjennomføring av møta m.m. På den måten kan møta forbeholdt, og AU og Studentparlamentet har heile tida dialog om korleis ein ynskjer at møta skal vere.